

Scope of Work

Samaritan's Purse is looking to hire a qualified and competent contractor to construct and implement four (4) sub-projects in **Ba'adre, Duhok Governorate**, Iraq. This are A) Classroom Remodel, B) Combined Volleyball and Basketball Court, C) Double Dressing on Interior Roads, and D) Stadium Seating and Drainage. In doing so, Samaritan's Purse seeks to reduce the suffering of vulnerable persons and improve their quality of life by providing community members with access to recreational spaces and easier access to their homes.

The contract will include several parts including **civil works, road work, finishing works, doors and windows works, plumbing, and water drainage works**, and **electrical works**.

Project A – Classroom Remodel:

- Includes civil work to install a block wall in an existing classroom, plastering, installing a functional sink, and connecting new electrical sockets to existing electrical system according to the BOQ and drawings.

Project B: Combined Volleyball and Basketball Court

- Civil works for this project includes site preparation, excavation works, and construction of a concrete foundation for the structure according to the BOQS and drawings.
- Finishing works include installing fencing, painting court lines, and installing a door according to the BOQs and drawings
- Electrical work includes installing LED projector lights and connecting to existing electrical network, according to the BOQs and drawings.

Project C: Double Dressing Road Work

- Civil and Road work include removing existing layer of gravel, re-leveling, supplying fresh road aggregate, and applying bituminous layers according to the BOQs and drawings.

Project D: Stadium Seating and Drainage

- Civil work includes excavating existing slope (without damaging existing infrastructure), casting concrete for stadium seating, excavating drainage ditch, and pouring concrete for drainage ditch according to the BOQs and drawings.
- Water Network includes installing irrigation system on slope for planting grass, according to the BOQs and drawings

More information regarding this project will be provided at the supplier meeting. Please see the Supplier Meeting Invitation for more details.

WE PRACTICE PROCUREMENT WITH INTEGRITY

The integrity of the Public Tender procurement process is of the utmost importance. Unethical procurement conduct will not be tolerated and will result in immediate dismissal from the Public Tender procurement process. All bids are received directly by the Tender committee. It is not possible to influence the decision or outcome of the Tender. Submit your best value proposal for the first and only time. No Samaritan's Purse employee will solicit you outside of this tender. REPORT ALL UNETHICAL BEHAVIOR, FOR CONFIDENTIALITY REPORT TO THE

Samaritan's Purse HOTLINE (**Phone Call/ WhatsApp/ Signal**) (**Iraq +964 750 863 6742**).

If you, the supplier, suspect fraud from an SP employee, are asked to commit fraud or witness an SP employee act deceitfully, please notify Samaritan's Purse leadership by calling our confidential hotline where Arabic and Kurdish speakers are ready to receive your call. Please (**Phone Call/ WhatsApp/ Signal**) (**Iraq +964 750 863 6742**).

نطاق العمل

منظمة سماريتنز بيرس تبحث عن مقاول مؤهل وكفاء لبناء وتنفيذ أربعة (4) مشاريع فرعية في بعدرة، محافظة دهوك، العراق. هذه المشاريع هي: (أ) تجديد الصفوف الدراسية، (ب) ملعب مشترك لكرة الطائرة وكرة السلة، (ج) ترقية مزدوجة للطرق الداخلية، (د) مدرجات الملعب وتصريف المياه. وبهذا، تسعى منظمة الإغاثة السامرية إلى تقليل معاناة الأشخاص الضعفاء وتحسين جودة حياتهم عن طريق توفير فرص لأعضاء المجتمع للوصول إلى أماكن ترفيهية وسهولة الوصول إلى منازلهم..

سيتضمن العقد عدة أجزاء بما في ذلك الأعمال المدنية، وأعمال الطرق، وأعمال الأبواب والنوافذ، وأعمال السباكة، وأعمال تصريف المياه، والأعمال الكهربائية

المشروع أ – تأهيل الصفوف الدراسية

- يشمل العمل المدني تركيب حائط من الطوب في صف دراسي موجود، وتجسيص، وتركيب حوض ماء عملي، وتوصيل مأخذ كهربائية جديدة بالنظام الكهربائي الموجود وفقاً لجدول الكميات والرسومات.

المشروع ب – ملعب مشترك لكرة الطائرة وكرة السلة

- تشمل الأعمال المدنية لهذا المشروع تجهيز الموقع، وأعمال الحفر، وبناء أساس خرساني للهيكل وفقاً لجدول الكميات والرسومات.
- تشمل الأعمال تركيب سياج، ورسم خطوط الملعب، وتركيب باب وفقاً لجدول الكميات والرسومات.
- تشمل الأعمال الكهربائية تركيب أضواء مشروع LED وتوصيلها بالشبكة الكهربائية الموجودة وفقاً لجدول الكميات والرسومات.

المشروع ج – تزييت للطرق الداخلية

- تشمل الأعمال المدنية وأعمال الطرق إزالة الطبقة الحالية من الحصى، وإعادة المستوى، وتوفير حصى طرق جديدة، وتطبيق طبقات الأسفلت وفقاً لجدول الكميات والرسومات.

المشروع د – مدرجات الملعب وتصريف المياه

- تشمل الأعمال المدنية حفر المنحدر الحالي (دون إلحاق الضرر بالبنية التحتية الموجودة)، وصب الخرسانة لمدرجات الملعب، وحفر الأخدود لتصريف المياه، وصب الخرسانة لأخدود التصريف وفقاً لجدول الكميات والرسومات.
- يشمل الشبكة المائية تركيب نظام الري على المنحدر لزراعة العشب، وفقاً لجدول الكميات والرسومات

نحن نمارس عملية المشتريات بنزاهة

إن نزاهة عملية الشراء في المناقصات العامة أمر في غاية الأهمية. لن يتم التسامح مع سلوك الشراء غير الأخلاقي وسيؤدي إلى الفصل الفوري من عملية شراء المناقصات العامة. يتم استلام جميع العطاءات مباشرة من قبل لجنة المناقصات. لا يمكن التأثير على قرار أو نتيجة المناقصة. أرسل عطاءك بأفضل قيمة في مرة واحدة فقط. لن يطلب منك أي موظف في سماريتانس بيرس الخروج من هذه المناقصة. للإبلاغ عن جميع السلوكيات غير الأخلاقية، يرجى الاتصال بالخط الساخن السري الخاص بنا حيث يكون المتحدثون باللغة العربية والكردية على استعداد لاستقبال بياناتك من خلال مكالمة هاتفية / واتساب / سيجنال على الرقم التالي:

(Iraq +964750863 6742)

كمورد، إذا كانت لك شكوك لفساد أحد موظفي سماريتانس بيرس، كارتكب عملية احتيال، أو شاهدت أحد موظفي سماريتانس بيرس يتصرف بطريقة مخادعة، فيرجى الإبلاغ عن طريق الاتصال بالخط الساخن السري الخاص بنا حيث يكون المتحدثون باللغة العربية والكردية على استعداد لاستقبال بياناتك من خلال مكالمة هاتفية / واتساب / سيجنال على الرقم التالي:

(Iraq +964750863 6742)